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Bemutatkozás 

Majzik Olívia vagyok, harmadéves biológus hallgató. A Kőrösi Csoma Sándor Kollégium 

Klub Griffin nevezetű klubjának a jelenlegi elnöke vagyok 2013 szeptember óta. Az egyetemi 

közéletben kevésbé vettem részt (tavaly voltam mentorképzésen és dolgoztam a LEN-en), 

viszont a kollégiumiban annál inkább. Már elsőévesként elkezdtem klubbozni a néhai Hotel 

Griff Juniorban, illetve segítőszervező voltam a Griff Napokon. A KCSSK-ba való átköltözés 

után a Klub Griffin rendezvényszervezője lettem, ami azt jelenti, hogy klub és kollégiumi 

szinten tartottunk bulikat, filmes esteket, és egyéb programokat.  Illetve részt vettem az elmúlt 

két év gólyatábor szervező csapatában (idén csapatvezető is voltam), a Kultúr7 csapatában, és 

a Budaörsi Napok megszervezésében. 

 

Motiváció 
 

Mindig is olyan ember voltam, aki szeret szervezni, segítőkész és imádja a pörgéseket. Ez az 

egyik oka, amiért elvállalnám a tisztséget. A másik, hogy észrevehetően visszaszorultak a 

TTK-s programok, hiányoznak a megszervezett hirdetések és a megfelelő koordinálások, ez 

ellen szeretnék tenni valamit.  

Bár még nem látom át tisztán a jogköreimet és feladataimat, de segítséggel gyorsan 

megtanulom a tudnivalókat. 

 

Tervek 

A megfelelő szervezéshez szükség lesz egy szervezői csapatra. A legcélszerűbb és 

legeffektívebb az lenne, ha szakterületi csoportonként két ember jönne, és a régebbi, 

tapasztaltabb szervezők is tagjai lennének a csapatnak, ha idejük és kedvük úgy engedi. Nem 

zárkózom el attól a lehetőségtől sem, hogy bárki olyan jelentkezhet a csapatba, aki érez 

magában annyi ambíciót és kreativitást, hogy segítse a munkánkat. A szervezői csapat 

megalakulása után a közelgő eseményeket, programokat beszélnénk meg, átvennénk az eddigi 

munkát azoktól az emberektől, akik a rendezvényi biztos hiányában szervezték le az eddigi 

programokat. Összesítenénk a tavaszi félév terveit, és ez alapján igyekeznénk színesebbé 

tenni a hallgatók hétköznapjait, hétvégéit csak szakterületi programokkal, vagy kari bulikkal. 

 

 



 

Kisrendezvények:  

A szakterületi csoportok programterveit támogatná a szervezői csapat, ha kell, komolyabban 

is részt venne, de a hirdetésekben, promózásban mindenképp segítenénk. Ötletként 

szerepelnek a barátságbulik, de nem csak karon belüli szakirányokkal, hanem karok 

közöttiekkel is.  

A sporteseményeket is támogatnánk, és mivel közeledik a tavasz és a nyár, szeretném, ha a 

karunkon is nagyobb figyelmet kapna a sport. Konkrét tervezet ezen belül nincsen, de a 

sportbiztost is meghívnánk gyűléseinkre. Kulturális programokkal is szeretnénk ékeskedni, a 

tudományos biztossal együtt, vele szintén a rendezvényes gyűléseinkkel beszélnénk meg a 

közeljövő ötleteit, eseményeit. 

 

Nagyrendezvények: 

Megtiszteltetés lesz a nagyrendezvényekkel foglalkozni. Nagyjából tudom, hogy mekkora 

munkával és energiával jár, és az előző rendezvényesekkel is megbeszélnénk a 

tapasztalatokat, és remélem jó tanácsokat is tudnak adni. A következő félévben két nagyobb 

esemény lesz ugyebár, egy Nedves Est és a LEN. Ha úgy adódik, egy kari Farsangi bulit is 

összehozhatnánk most februárra, de ez még képlékeny ötletmag. 

A Nedvest Est és a LEN jelenlegi szervezéséről nem tudok semmit, hogy milyen státuszban 

vannak. Ha ezekről értesülök, akkor tudunk majd a gyűléseken ezekbe belevágni. 

 

 

Mindenképpen a szervezett koordinálásra, időbeli csúszások elkerülésére és a megfelelő 

promóciózásokra fogok törekedni. Bár a pályázatok megírásában még amatőr vagyok, de az 

elszámolásokban van már némi tapasztalatom. 

 

 

 

Budapest, 2014. február 9. 
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